
 

 
 

 本校檔案：20201222b 

 

 各位中六級家長： 

中六級課堂及期終考試最新安排 
 

 根據教育局最新公布，全港學校繼續停止面授課堂至 2021 年 1 月 10 日（日）。請注意下

列事項： 
 

i. 1 月 4 日（一）至 1 月 19 日（二）將繼續舉行網上課堂。中六學生須按函附之修

訂循環日時間表出席網上課堂。 

ii. 中六期終考試將如期在 1 月 21 日（四）至 2 月 5 日（五）舉行。 

iii. 倘若教育局日後公布全港學校繼續停止面授課堂，且不容許學校舉行中六期終考

試，本校將會另函通知家長及學生相關安排。 
 

 請督促子弟準時上課，並密切留意本校網頁或網上管理平台，了解最新消息。 
 

順祝 

安康 
 

聖芳濟書院校長 

姚廣智啟 
 

 2020 年 12 月 22 日 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

School File Number: 20201222b 
 

22nd December 2020 
 

Dear F.6 parents, 
 

Arrangements of the Zoom Lessons and the Mock Exam 

 

In response to the new announcement from the EDB that the school suspension will continue until 

10th Jan. 2021, please note the following arrangements: 
 

a. F.6 lessons from 4th to 19th Jan. 2021 will continue to be conducted through Zoom. Students 

please follow the attached Cycle Day Calendar to attend the Zoom Lessons accordingly. 

b. The Mock Exam originally scheduled for 21st Jan. to 5th Feb. 2021 will be conducted as 

scheduled. 

c. If the EDB makes any further announcement on school suspension which does not allow the 

school to conduct the F.6 Mock Exam. The school will inform parents and students any 

updated arrangements of the Mock Exam. 
 

Please instruct your son to attend lessons on time and pay attention to any new announcement made 

through the SchoolApp or school website. 
 

Regards, 
 

IU Kwong Chi 

Principal 

ST. FRANCIS XAVIER’S COLLEGE 
45, Sycamore Street, Taikoktsui, Kowloon, Hong Kong. 

Tel.: (852)2393-2271  Fax.: (852)2391-6101 

http://www.sfxc.edu.hk 


